

JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN
KENYATAAN TENDER



Tarikh Iklan : 10 Julai 2024 (Rabu)

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam Gred, Kategori, Pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/bekalan berikut:

Bil	Pejabat Yang Memanggil Tender	Nombor Tender/ Tajuk Projek (pembiayaan)	Taraf	Syarat Pendaftaran	Harga Dokumen, Bayaran Atas Nama, Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Tempat Dokumen Dijual	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Tender
1.	JPS Perak	JPS/P/PK/SGP/7/2023 KERJA MEMBINA DAN MENAIKTARAF BAN SERTA KAWALAN HAKISAN PANTAI DI 9 LOKASI DAERAH MANJUNG, PERAK.	Bumiputera	Berdaftar dengan CIDB Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan Dan Sijil Taraf Bumiputera Yang Masih Sah Gred: G7 Kategori : CE Pengkhususan : CE21	RM 500.00 (Kiriman Wang / Tunai) Pengarah JPS Perak 16.07.2024 Hingga 22.07.2024 (Isnin - Jumaat: 8.30pg-12.00tgh hari)	Rujuk Notis Makluman Dokumen tender akan diedarkan melalui email pada 23.07.2024 (Selasa)	Peti Tender, Bahagian Kewangan, Pejabat Pengarah, Jabatan Pengairan dan Saliran Negeri Perak. 08.08.2024 (Khamis) Jam 12:00 tgh hari

Taklimat dan Lawatan Tapak adalah diwajibkan dan akan diadakan pada 15.07.2024 (Isnin) Masa 10.00 Pagi (Pendaftaran: 10.00pagi – 10.30pagi), Tempat Berkumpul : **Jabatan Pengairan dan Saliran Daerah Manjung. Hanya penama syarikat yang sah** di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA atau UPKJ sahaja dibenarkan mendaftar. Kontraktor / Syarikat **tidak boleh mewakilkan** pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.

** Kebenaran Khas daripada CIDB adalah **DIBENARKAN**.

Hanya sijil yang masih sah dalam tempoh **3 BULAN dari tarikh tutup tender boleh menghadiri lawatan tapak.

** Sila rujuk laman web JPS Negeri Perak untuk maklumat **PENTING** di <http://jps.perak.gov.my>

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk **Tunai / kiriman wang** di atas nama **Pengarah JPS Perak**. Penama / wakil Kontraktor dikehendaki membawa perakuan / sijil **ASAL** Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (jika berkenaan) beserta satu salinan sijil-sijil tersebut. Bagi Kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ, wakil Kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan / sijil **ASAL** Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Pendaftaran PUKONSA atau UPKJ dan Sijil Taraf Bumiputera (jika berkenaan).

NOTIS MAKLUMAN

No. Tender .. **JPS/P/PK/SGP/7/2023**.....

bagi projek .. **KERJA MEMBINA DAN MENAIKTARAF BAN SERTA KAWALAN HAKISAN PANTAI DI 9 LOKASI DAERAH MANJUNG, PERAK** pembelian perlulah menggunakan Tunai / Kiriman Wang dan menyerahkan dikaunter / diposkan ke alamat Bahagian Kewangan JPS Negeri Perak.

Lawatan Tapak	15.07.2024 (Isnin)
Syarat Pendaftaran	Seperti yang dinyatakan di dalam Kenyataan Tender
Tarikh tutup penerimaan Dokumen dan bayaran Tunai / Kiriman Wang Secara Fizikal (Sila Rujuk Senarai Dokumen di Lampiran A)	22.07.2024 (Isnin) jam 12.00 tgh hari * Dokumen dan Kiriman Wang/Tunai <i>dikemukakan bersama LAMPIRAN A</i>
Alamat Pos : * Sila nyatakan nombor Tender di bucu kiri sebelah atas sampul surat	Bahagian Kewangan, Jabatan Pengairan Dan Saliran Negeri Perak, Tingkat 4, Bangunan Seri Perak Darul Ridzuan, Jalan Panglima Bukit Gantang Wahab, 30000 Ipoh, Perak Darul Ridzuan. Dihantar secara serahan tangan / pos (hendaklah diterima di Bahagian Kewangan sebelum tarikh akhir dokumen dijual).
Surat Iringan	Seperti di LAMPIRAN A
Pegawai untuk Dihubungi	Bahagian Ukur Bahan & Pengurusan Kontrak 05-2095434

1. Proses edaran dokumen Tender kepada syarikat adalah melalui email rasmi kontraktor.
2. Penerimaan dokumen Tender adalah dalam bentuk "hardcopy" oleh Bahagian Ukur Bahan Dan Pengurusan Kontrak, JPS Negeri Perak. Dokumen boleh dihantar secara serahan tangan dan dimasukkan ke dalam peti tender / pos (hendaklah diterima sebelum pukul 12.00 tengahari pada tarikh tutup tender).

Alamat Pos : * Sila nyatakan nombor tender di bucu kiri sebelah atas sampul surat	Bahagian Ukur Bahan & Pengurusan Kontrak, Jabatan Pengairan Dan Saliran Negeri Perak, Tingkat 4, Bangunan Seri Perak Darul Ridzuan, Jalan Panglima Bukit Gantang Wahab, 30000 Ipoh, Perak Darul Ridzuan. Dihantar secara serahan tangan / pos.
--	--

SURAT IRINGAN

(Perlu dikemukakan bersama bayaran Tunai / Kiriman Wang semasa membuat pembayaran)

Bahagian Kewangan,
Jabatan Pengairan Dan Saliran Negeri Perak,
Tingkat 4, Bangunan Seri Perak Darul Ridzuan,
Jalan Panglima Bukit Gantang Wahab,
30000 Ipoh, Perak Darul Ridzuan.

Tuan,

**PROJEK: KERJA MEMBINA DAN MENAIKTARAF BAN SERTA KAWALAN
HAKISAN PANTAI DI 9 LOKASI DAERAH MANJUNG, PERAK.**

NO. TENDER : JPS/P/PK/SGP/7/2023.....

Bersama-sama ini dikemukakan **SALINAN** dokumen-dokumen berikut seperti di bawah :-

BIL	PERKARA	SEMAKAN (Sila Tanda ✓ Pada Senarai Berikut)	
		KONTRAKTOR	JPS PERAK
1	Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)		
2	Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)		
3	Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Bahagian Pembangunan Usahawan		
4	Sijil Pendaftaran PUKONSA (jika berkenaan)		
5	UPKJ (jika berkenaan)		
6	Kiriman Wang / Tunai		

2. Sehubungan itu, disertakan alamat e-mel rasmi syarikat bagi tujuan penghantaran dokumen tender seperti berikut :-

***Nota: Sila taip ruangan Nama Syarikat, e-mel rasmi dan No. Telefon bagi mengelakkan e-mel tidak diterima oleh tuan.**

NAMA SYARIKAT :

E-MEL RASMI :

NO. TELEFON :

Sekian, terima kasih.

Tandatangan

Nama Penuh :

Nombor K.P :

Cop Syarikat :